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Verslag RvB  - Volley Belgium – Rapport CA  
16/03/2023 19:30h – EVC  

 
Présents/Aanwezig: 
o Volley Belgium: Guy Juwet, Claude Kriescher, Stefan De Keijser (verslaggever/rapporteur)  
o Volley Vlaanderen: Johan Van Riet, Paul Lagae  
o Fédération Volley Wallonie-Bruxelles : Dominique Reterre, Denis Van Bever, Pascal Schmets  
o Commissies/commissions : Leo Bergmans, Frank Desmet, Arturo Di Giacomo 

 
Gast / Invité 
o Geert De Dobbeleer 

 
Verontschuldigd/Excusé: 
o Jean-Paul De Buysscher (volmacht aan Johan)  
 

Voor de aanvang van de discussies neemt de raad de 
tijd om Knack Roeselare te feliciteren voor haar 
prachtprestatie in de CEV-cup. Gisteren 15/03 
versloegen de Belgen de Italiaanse topclub Piacenza 
in de halve finale van de CEV-cup na een 
bloedstollende golden set. De heenmatch van de 
finale tegen een andere Italiaanse topper, Modena, 
heeft plaats op 29 maart. Op 5 april volgt de 
terugwedstrijd in de Tomabelhal in Roeselare. 
 
Presentatie Geert De Dobbeleer 
 
0.1 Het VB-subsidiedossier voor de Nationale Loterij 

voor 2023 werd aanvaard door de NL.  Intussen 
ronden Geert en Pascal het dossier 2022 af. 
 

0.2 VV heeft naar aanleiding van het EK 2023 
speciale munten geslagen die de scheidsrechters 
kunnen gebruiken voor de toss. Dit zal verdeeld 
worden aan alle nationaal fluitende SRs.  
 

0.3 In het kader van de Golden Leagues zullen de 
Yellow Tigers en de Red Dragons hun Belgische 
matchen afwerken in Kortrijk, Beveren en 
Charleroi. 
 

0.4 Het sponsorcontract met Ethias komt ten einde op 
01/05/2023. Geert slaagde er echter in om 
namens de drie federaties de Vice-president van 
Ethias uit te nodigen op de bekerfinale. De vice-
president was onder de indruk en beloofde alsnog 
te proberen om de samenwerking verder te zetten, 
zowel op gebied van verzekering als qua 
sponsoring.  
 

0.5 Fase  1 van de Hypercube-studie is achter de rug. 
Het is wachten op het verslag. Daarin zou moeten 
staan: 

• Analyse van de stakeholders 

• Analyse van de sportieve set-up (een hybride 
verhaal :  de BENE-liga zou plaatsvinden na 
afloop van de nationale competities) 

• Zoektocht naar geïnteresseerde sponsor(s)    
 

Avant d'entamer les discussions, le Conseil prend 
le temps de féliciter le Knack Roeselare pour sa 
splendide performance en Coupe CEV. Hier, 15/03, 
les Belges ont battu le club italien de Piacenza en 
demi-finale de la Coupe CEV après un ‘golden set’  
haletant. Le match aller de la finale contre Modena, 
un autre club italien, aura lieu le 29 mars. Le match 
retour se disputera le 5 avril au Tomabelhal à 
Roulers. 
 
Présentation Geert De Dobbeleer 
 
0.1 Le dossier de subvention de VB à la Loterie 

Nationale pour 2023 a été accepté par la LN.  Entre-
temps, Geert et Pascal finalisent le dossier 2022. 

 
0.2 A l'occasion du Championnat d'Europe 2023, VV a 

frappé des pièces de monnaie spéciales qui seront 
utilisées par les arbitres pour le toss. Ces pièces 
seront distribuées à tous les arbitres nationaux.  

 
0.2 Dans le cadre des Golden Leagues, les Yellow 

Tigers et les Red Dragons disputeront leurs 
matches belges à Courtrai, Beveren et Charleroi. 
 

 
0.3 Le contrat de sponsoring avec Ethias se termine 

le 01/05/2023. Au nom des trois fédérations, 
Geert a toutefois réussi à inviter le vice-président 
d'Ethias à la finale de la coupe. Le vice-président  
fut impressionné et a promis d'essayer de 
poursuivre la coopération, tant en termes 
d'assurance que de sponsoring.  
 

 
0.5 La phase 1 de l'étude Hypercube est terminée. Le 

rapport est attendu. Il devrait comprendre les 
éléments suivants 

• L'analyse des parties prenantes 

• Analyse de l'organisation sportive (une 
histoire hybride : la ligue BENE se déroulerait 
après la fin des ligues nationales) 

• Recherche de sponsor(s) intéressé(s)    
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De LIGH beslist op 27/03 of ze verder wil gaan met 
de studie (kost : 25.000 EUR per partner). Voor VB 
zal de RvB van 20/04 beslissen. De LIGD 
bespreekt het project op 03/04. De raad neemt 
akte van de beperkte interesse die op dit moment 
bestaat bij de LIGD.  Geert benadrukt dat de 
BENE-liga voor onze clubs misschien weinig 
toegevoegde waarde heeft op sportief vlak, maar 
mogelijks wel extra-sportief.  
 

0.6 Terugkomend op het Lotto-sponsordossier 
herhaalt Arturo dat hij moeilijk aan alle SRs kan 
vragen om nieuwe tenues te kopen met het Lotto-
logo ipv het Euromillions-logo. Voor de SRs op 
niveau 1 kan dit nog ‘verkocht’ worden, de andere 
niveau’s hebben meer tijd nodig. Geert zal dit 
aankaarten bij de Nationale loterij.  
 

0.7. Guy en Geert blijven verder druk zetten op de 
juridische dienst van het FIVB om het dossier 
‘Venezuela’ (zie RvB 21/10/2021) tot een goed 
einde te brengen en de kosten te laten betalen 
door de venezolaanse federatie (zoals ook reeds 
eerder overeengekomen met deze federatie). 
 

0.8. EIRCC (zie punt 2.3. hieronder).  
 
Na zijn presentaties en hun bespreking verlaat Geert 
de vergadering. 

 
COMMISSIES 
 
1. MNC 
 
1.1. Integratie VolleyAdmin-FedInside: sinds vorige 

maand is het proces opnieuw stilgevallen. Iedere 
stakeholder beklaagt zich over het gebrek aan 
communicatie en reactiviteit van de andere, en dat 
terwijl het de ambitie is om tegen april klaar te zijn. 
Pascal smeekt Frank om telefonisch contact te 
nemen met Laurent. Guy & Frank brengen dit ook 
ter sprake op de vergadering van MNC. 
 

1.2. De ontwerpteksten voor de nationale 
competitiereglementen werden eerder deze week 
ter beschikking gesteld door de MNC.   
De leden dienen uiterlijk op 30 maart hun 
eventuele commentaren kenbaar te maken aan 
MNC. De voorliggende reglementen worden 
besproken met een delegatie van de LIGH op 30 
maart. De reglementen worden ook nagelezen 
door Geert Blyaert (lid NSC). 
Op 6 april wordt een buitengewone vergadering 
van RvB georganiseerd om de teksten te 
finaliseren rekening houdende met de 
aangeleverde opmerkingen. 
 

1.3. Op 30 april stopt Frank als voorzitter van de MNC. 
Dit nieuws bedroeft de raad, die Frank bedankt 
voor zijn inzet in de voorbije jaren. Naar aanleiding 
van dit ontslag ontspint zich een constructieve 

La LIGH décidera le 27/03 de poursuivre ou non 
l'étude (coût : 25.000 EUR par partenaire). Pour 
Volley Belgium, le CA décidera le 20/04. La LIGD 
discute du projet le 03/04. Le conseil 
d'administration prend note de l'intérêt limité pour 
la LIGD en ce moment.  Geert souligne que, pour 
nos clubs, la ligue BENE pourrait avoir que peu de 
valeur ajoutée sur le plan sportif, mais 
éventuellement bien plus sur le plan extra-sportif.  

 
0.6 Revenant sur le dossier du sponsor Lotto, Arturo 

répète qu'il peut difficilement demander à tous les 
arbitres d'acheter de nouvelles tenues avec le logo 
‘Lotto’ au lieu ‘ Euromillions’. Pour le niveau 1, 
l’investissement peut encore être "vendu ", les 
autres niveaux ont besoin de plus de temps. Geert 
abordera cette question avec la Loterie Nationale.  

 
0.7. Guy et Geert continuent à faire pression sur le 

département juridique de la FIVB pour que le 
dossier 'Venezuela' (voir CA 21/10/2021) aboutisse 
et que les coûts soient payés par la fédération 
vénézuélienne (comme convenu précédemment 
avec cette fédération). 

 
0.8. EIRCC (voir point 2.3. ci-dessous).  
 
Après ces présentations et leur discussion, Geert 
quitte la réunion. 
 

COMMISSIONS 
 
1. MNC 
 
1.1. Intégration VolleyAdmin-FedInside : depuis le 

mois dernier, le processus est à nouveau au 
point mort. Chaque partie se plaint du manque de 
communication et de réactivité des autres, alors 
que l'ambition est d'être prêt pour avril. Pascal 
implore Frank de contacter Laurent par 
téléphone. Guy et Frank soulèvent également 
cette question lors de la réunion de la MNC. 

 
1.2. Les projets des règlements des compétitions 

nationales ont été mis à disposition par la MNC 
en début de semaine.  Les membres doivent 
faire part de leurs commentaires à la MNC 
avant le 30 mars. Les documents soumis seront 
discutés avec une délégation de la LIGH le 30 
mars. Les règlements seront également relus 
par Geert Blyaert (membre de la CNA).  
Une réunion extraordinaire du conseil 
d'administration de VB sera organisée le 6 avril 
pour finaliser les textes en tenant compte des 
commentaires soumis. 
 

 
1.3. Le 30 avril, Frank quitte la présidence de la MNC. 

Cette nouvelle attriste le conseil d'administration 
qui remercie Frank pour son engagement au 
cours de ces dernières années. En réponse à 
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discussie tussen de leden omtrent de redenen van 
het ontslag. Algemeen kan gesteld worden dat de 
huidige structuren (met afzonderlijke raden van 
bestuur van de provincies, een groot aantal 
commissies en werkgroepen en dergelijke) binnen 
de drie federaties reeds lang niet meer compatibel 
zijn met de nieuwe stijl van management die 
vandaag beoogd wordt om een federatie te leiden. 
De leden van FVWB bevestigen dat deze 
problematiek blokkerend werkt binnen de federatie 
en zeker mee de oorzaak is van het verdwijnen 
van verschillende bestuurders binnen de drie 
federaties tijdens de laatste jaren.  Guy verwijst 
naar een artikel (interview met hem) dat eerder 

verscheen in Volley Magazine op 25/01/2023 
waarin dit ook reeds aangehaald werd.  
(http://volleymagazine.be/2023/01/25/guy-juwet-ek-
2023-in-eigen-land-moet-volley-een-boost-geven/ ) 
 
 

1.4. De vergadering van 27 februari met de aanwezige 
ploegen uit NAT1H werd door zeven clubs 
bijgewoond. Guy deelt de LIGH-presentatie mbt 
hun licentievoorwaarden.  De vergadering maakte 
duidelijk dat geen enkele ploeg zal stijgen naar de 
LIGH omwille van de hogere vereisten op gebied 
van zaalhomologatie (vereiste federatie) en de 
licentievoorwaarden (vereiste LigaH) en de weinig 
flexibele houding van de LiGH op bepaalde 
punten.  
De kampioen NAT1H zal bij een aan zekerheid 
grenzende kans geen licentie krijgen en de andere 
clubs hebben duidelijk geen interesse.  
De laatst gerangschikte uit de LIGH zal dit seizoen 
niet dalen naar NAT1H (uitzonderingsmaatregel). 
Als alle clubs hun licentie krijgen blijft de LIGH dus 
met 9.  
NAT1H , dat dit seizoen 12+1 (TSV) ploegen telt, 
zal als gevolg van hiervan volgend seizoen 
13+1(TSV) tellen.   
De raad betreurt met de clubs de houding van de 
liga en stelt dat een oplossing dient gevonden 
worden voor het op deze manier aanzwellen van 
het aantal deelnemers in 1e Nat. 
De LigH zal voor seizoen 2023-24 de 
licentievoorwaarden delen en toelichten aan de 
clubs van 1e nationale voor einde september 2023. 
 

2.  NSC 
 
2.1.  Arturo verheugt zich over de positieve resultaten 

van de geslaagde bekerfinales. Deze organisatie 
vindt ruime weerklank binnen de verschillende 
federaties en geldt alsmaar meer als een 
voorbeeld in CEV. 
 

2.2. Met dit in gedachten dromen Arturo en de raad 
van een aanwezigheid van 1 of meer Belgische 
SRs op de Olympische spelen. (indoor en beach). 
 

cette démission, une discussion constructive 
s'engage entre les membres sur les raisons de 
cette démission. En général, on peut dire que les 
structures actuelles (avec des CA séparés pour 
les provinces, un grand nombre de commissions 
et de groupes de travail, etc.) au sein des trois 
fédérations sont devenues depuis longtemps 
incompatibles avec le nouveau style de gestion 
envisagé aujourd'hui pour diriger une fédération. 
Les membres de la FVWB confirment que ce 
problème est bloquant au sein de la fédération et 
qu'il est certainement en partie responsable du 
départ de plusieurs responsables au sein des 
trois fédérations au cours des dernières années.  
Guy se réfère à un interview avec lui qui a été 
publié dans Volley Magazine le 25/01/2023 dans 
lequel ce sujet était également cité.  
(http://volleymagazine.be/2023/01/25/guy-juwet-ek-
2023-in-eigen-land-moet-volley-een-boost-geven/) 

 
1.4. Sept clubs de la NAT1H ont assisté à la réunion 

du 27 février. Guy distribue aux membres du CA 
le slide show que la LIGH y présentait 
concernant les critères de licence.  Il ressortait 
clairement de cette réunion qu'aucune équipe ne 
passera en LIGH en raison des exigences 
élevées en matière d'homologation des salles 
(exigence de la fédération), de critères de licence 
(exigence de la LIGH) et de l'attitude inflexible de 
la LIGH sur certains points.  
Avec une quasi certitude, le champion NAT1H se 
verra refuser une licence et les autres clubs n'ont 
manifestement aucun intérêt de monter.  
Le dernier classé de la LIGH ne descendra pas 
en NAT1H cette saison (mesure exceptionnelle). 
Donc si tous les clubs obtiennent leur licence, la 
LIGH restera à 9.  
La NAT1H, qui compte 12+1(TSV) équipes cette 
saison, en comptera donc 13+1(TSV) la saison 
prochaine.   
Ensemble avec les clubs, le conseil regrette 
l'attitude de la ligue et soutient qu'une solution 
devrait être trouvée au gonflement de la série 
NAT1H créé par cette attitude. 
La LIGH s’est engagé à partager et expliquer les 
critères de licence pour la saison 23-24 aux clubs 
de NAT1H avant la fin du mois de septembre ‘23. 

 
2.  CNA 
 
2.1.  Arturo se félicite des résultats positifs des finales 

de la coupe. Cette organisation trouve un large 
écho au sein des différentes fédérations et elle 
est de plus en plus considérée comme un 
exemple au sein de la CEV. 

 
2.2. Partant de cette constatation, Arturo et le conseil 

rêvent d'avoir un ou plusieurs arbitres belges aux 
Jeux Olympiques. (indoor et beach). 

 

http://volleymagazine.be/2023/01/25/guy-juwet-ek-2023-in-eigen-land-moet-volley-een-boost-geven/
http://volleymagazine.be/2023/01/25/guy-juwet-ek-2023-in-eigen-land-moet-volley-een-boost-geven/
http://volleymagazine.be/2023/01/25/guy-juwet-ek-2023-in-eigen-land-moet-volley-een-boost-geven/
http://volleymagazine.be/2023/01/25/guy-juwet-ek-2023-in-eigen-land-moet-volley-een-boost-geven/
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2.3. Arturo informeert de raad over de op handen 
zijnde European International Refereeing 
Candidate Course (EIRCC), Beach Volley. De 
initiële locatie voor deze cursus (Israël) blijkt 
onzeker. Arturo stelt daarom voor dat België de 
activiteit zou hosten, wat ons internationale 
erkenning zou opleveren. Dit kost weinig of geen 
geld daar CEV voor de kosten instaat.  Bijkomend 
voordeel is dat Volley Belgium dan misschien 
twee of meer kandidaten kan afvaardigen voor de 
cursus in plaats van 1.  Geert zal dit binnen VV 
bespreken. 

 
3.    LIGD 
 
3.1.  Overstap van de eerste ploeg van Hermes 

Oostende naar Bevo Roeselare : daar het team 
de overstap spreidt over twee jaar, met een 
tussenjaar tussen de afsplitsing van Oostende 
en de fusie met Roeselare, is er geen probleem 
voor het eventuele CEV-ticket. Guy kreeg 
hiervoor het officieel akkoord van CEV. Blijft 
natuurlijk de voorwaarde dat Hermes dit ook 
sportief kan afdwingen. 
 

3.2. Leo verwondert zich over de ‘Preliminary Round’ 
die CEV uittrekt voor de CL-bij de dames.  Die 
ronde duurt van 7 tot 29 oktober. Als clubs 
deelnemen aan de CL kunnen zij dus een hele 
maand niet in de nationale competities uitkomen. 
Navraag bij CEV leverde geen verduidelijking. De 
raad adviseert om voorlopig geen rekening te 
houden met de CEV-kalender bij de uitwerking 
van het annorama.  
 

3.3.  In hoeverre kan VB een club sanctioneren die 
haar recht op een CEV-ticket niet verzilvert? 
Deelname aan CEV-competities kost bijkomend 
geld aan de clubs maar is ook een welgekomen 
middel om extra-sponsoring aan te trekken voor de 
europees spelende clubs. Een niet-deelname van 
een club schaadt de belangen van alle andere 
ligaclubs en Volley Belgium door het verlies van 
punten in de ranking waardoor het aantal tickets 
kan dalen. 

 
3.4. Speelster Tea Radovic van Oostende werd 

geselecteerd voor een stage van de Young 
Yellow Tigers. Aangezien speelster Tea (U17) 
ook deel uitmaakt van de basisploeg van Hermes 
vraagt Leo de RvB om Tea toch te kunnen 
opstellen met haar club Hermes Oostende op 
zondag, 16 april als de TSV-selectiespelers een 
competitiewedstrijd spelen (misschien ook niet 
volgens de reglementen) tegen Wellen in Nat1 
(wedstrijd waaraan Tea niet kan deelnemen). De 
raad van bestuur meldt dat dit geheel in 
tegenstrijd is met de van kracht zijnde 
reglementen inzake oproepingen voor nationale 
selecties. Finale beslissing ligt bij Koen 
Hoeyberghs vanuit zijn functie als coördinator 

2.3. Arturo informe le Conseil de l'imminence d’un 
cours européen de candidats arbitres 
internationaux (EIRCC), Beach Volley. Le lieu 
initial de ce cours (Israël) semble incertain. Arturo 
suggère donc que la Belgique accueille l'activité, 
ce qui nous donnerait une reconnaissance 
internationale. Cela ne coûte pas ou peu d'argent 
puisque la CEV couvrira les frais.  Un avantage 
supplémentaire est que Volley Belgium pourrait 
alors être en mesure d'envoyer deux ou plusieurs 
candidats pour le cours au lieu d'un seul. Geert 
discutera de cela au sein de VV. 

 
3.    LIGD 
 
3.1.  Transfert de la première équipe d’Hermes 

Oostende vers Bevo Roeselare : comme l'équipe 
étale le transfert sur deux ans, avec une année 
intermédiaire entre la scission d'Oostende et la 
fusion avec Roulers, il n'y a pas de problème pour 
un éventuel ticket CEV. Guy en a reçu l'accord 
officiel de la CEV. Reste bien évidemment la 
condition qu'Hermes obtienne le ticket 
sportivement. 

 
3.2. Leo s'étonne du 'Preliminary Round' que la CEV 

envisage pour la CL féminine.  Cette phase dure 
du 7 au 29 octobre. Ainsi, si les clubs participent à 
la CL, ils ne pourraient pas jouer dans les 
compétitions nationales pendant tout un mois. Sa 
demande de clarifications auprès de la CEV n’ a 
pas abouti. Le CA recommande de ne pas tenir 
compte, pour l'instant, du calendrier de la CEV 
dans l'élaboration de l'annorama.  

 
3.3.  Dans quelle mesure VB peut-elle sanctionner un 

club qui n’honore pas son droit à un ticket CEV ? 
Certes, la participation aux compétitions de la CEV 
coûte de l'argent aux clubs, mais elle est aussi un 
moyen d'attirer des sponsors supplémentaires 
pour les clubs. La non-participation d'un club nuit 
aux intérêts de tous les autres clubs de la ligue et 
de Volley Belgium en raison de la perte de points 
dans le classement, ce qui peut réduire le nombre 
de tickets. 

 
3.4. La joueuse Tea Radovic d'Ostende a été 

sélectionnée pour un stage des Young Yellow 
Tigers. Comme la joueuse Tea (U17) fait 
également partie de l'équipe de base de Hermes, 
Leo demande au CA de pouvoir aligner Tea avec 
son club Hermes Oostende le dimanche 16 avril, 
lorsque les joueurs de l'équipe de la TSV joueront 
un match de championnat (peut-être également 
non conforme aux règles) contre Wellen en Nat1 
(match auquel Tea ne peut pas participer). Le CA 
signale que cela est tout à fait contraire au 
règlement en vigueur concernant les convocations 
pour les sélections nationales. La décision finale 
revient à Koen Hoeyberghs en tant que 



 

5 
 

Topvolley Belgium. Johan Van Riet contacteert 
Koen en informeert Leo. 
 

3.5. Guy komt even terug op punt 3.1. van de RvB van 
16/02 en benadrukt dat van de 5 CEV-tickets 
waarop België recht heeft, er steeds een wordt 
voorbehouden aan de winnaar van de beker. Voor 
de competitie zijn dus dit jaar enkel nog 4 tickets 
beschikbaar. 

 

RAAD VAN BESTUUR 
 
1. Financiën 
 
1.1. Claude analyseert de budgetten sinds 2018 en 

besluit dat Volley Belgium erin geslaagd is om bij 
permanent krimpende budgetten toch meestal een 
boni te houden.  
 
Enkele uitgavenposten beïnvloeden zwaar het 
resultaat : 

• Honoraria advocaten inzake geschillen 

• Kosten organisaties (medailles & bekers 
interfederale beker & huldiging kampioenen) 
 

• Stijgende reiskosten internationale SRs 
omwille van meer aanduidingen van 
Belgische SR’s 

• Studie Hypercube 

• EK 2023 
 
Voorgaande posten wegen zwaar op een budget 
van amper 100.000 EURO.  Claude stelt als gevolg 
daarvan een deficitair budget in het vooruitzicht, wat 
geen probleem hoeft te zijn gezien de boni van de 
voorbije jaren. 
 

2. Varia 
 
2.1. De buitengewone raad van 6 april zal zich ook 

buigen over de definitieve tekst van de statuten. 
De vleugels dienen uiterlijk op 30 maart hun 
eventueel commentaar in bij het secretariaat op 
de ontwerptekst die deze week gedeeld werd.   
 
 

Volgende vergadering  
 

• Buitengewone: donderdag 06/04 - 19u30, EVC 

• Gewone : donderdag 20/04 – 19u30, EVC 

coordinateur de Topvolley Belgium. Johan Van 
Riet contacte Koen et informera Leo. 

 
3.5. Guy revient brièvement sur le point 3.1. du CA du 

16/02 et souligne que sur les 5 tickets CEV 
auxquels la Belgique a droit, un ticket est toujours 
réservé au vainqueur de la coupe. Donc pour la 
compétition, il ne reste plus que 4 tickets 
disponibles cette année. 

 

CONSEIL D'ADMINISTRATION 
 
1.  Finances 
 
1.1. Claude analyse les budgets depuis 2018 et 

conclut que Volley Belgium a réussi à maintenir 
la plupart du temps un boni, et cela pour des 
budgets en constante diminution.  

 
Quelques postes de dépenses influencent 
fortement le résultat : 

• Frais d'avocats sur les litiges 

• Frais d'organisation (médailles & coupes 
coupe interfédérale & mise à l'honneur des 
champions). 

• Augmentation des frais de voyage pour les 
arbitres internationaux en raison du plus 
grand nombre de nominations. 

• Étude hypercube 

• CHAMPIONNATS EUROPÉENS 2023 
 
Les éléments ci-dessus pèsent lourdement sur un 
budget d'à peine 100 000 EURO.  En 
conséquence, Claude prévoit un budget déficitaire, 
ce qui ne devrait pas poser de problème compte 
tenu du boni de ces dernières années. 

 
2. Divers 
 
2.1. Le CA extraordinaire du 6 avril examinera 

également le texte final des statuts. Avant le 30 
mars, les ailes doivent faire parvenir au 
secrétariat leurs commentaires sur le projet de 
texte communiqué cette semaine.   

 
 
Prochaine réunion  
 

• Extraordinaire : jeudi 06/04 - 19h30, EVC 

• Ordinaire : jeudi 20/04 - 19h30, EVC 

Verslag  & vertaling/rapport & traduction: S. DE KEIJSER 


